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S A K S L I S T E 

1. Godkjenning av stemmeberettigede (eventuell tillatelse til at andre interesserte og/eller 
presse er til stede). 
 

2. Valg av dirigent, protokollfører, tellekorps, samt 2 medlemmer til å underskrive 
protokollen. [dirigentklubben overlates dirigenten] 
 

3. Godkjenning av innkalling og saksliste, samt forretningsorden 
 

4. Behandle idrettslagets årsberetning, herunder eventuelle gruppeårsmeldinger 
 

5. Behandle idrettslagets regnskap i revidert stand 
 

6. Vedta idrettslagets budsjett for 2024 
 

7. Behandle forslag og saker 
 

8. Fastsette medlemskontingent og treningsavgift 
 

9. Behandle idrettslagets organisasjonsplan og strategi 
 

10. Gjennomføre valg 
 

11. Utnevnelse av nye æresmedlemmer i klubben 
 

12. Avslutning 
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S A K S L I S T E 
 
1. GODKJENNING AV STEMMEBERETTIGEDE 
For å ha stemmerett, være valgbar til årsmøte-/tingvalgte organer og kunne velges/oppnevnes 
som representant til årsmøte/ting i overordnet organisasjonsledd, må man ha fylt 15 år i løpet av 
kalenderåret, vært medlem av idrettslaget i minst én måned og ha gjort opp sine økonomiske 
forpliktelser til idrettslaget.  
 
2. VALG AV DIRIGENT, PROTOKOLLFØRER, TELLEKORPS, SAMT TO MEDLEMMER TIL Å  
       SIGNERE PROTOKOLLEN 
 

 Valg av dirigent 

Styrets forslag til vedtak:  
Styret foreslår Ingebjørg Trydal som dirigent. 
 
Innlegg/vedtak:  
 

 
 Valg av protokollfører 

Styrets forslag til vedtak:  
Styret foreslår Gunnlaug Linde som referent. 
 
Innlegg/vedtak:  
 

 
 Valg av to medlemmer til å signere protokollen 

Styrets forslag til vedtak:  
Styret foreslår til å signere protokollen. 
 
Innlegg/vedtak:  
 

 

 Valg av tellekorps 

Styrets forslag til vedtak:  
Styret foreslår som tellekorps. 
Innlegg/vedtak:  
Det ble godkjent _______ stemmeberettigede på årsmøtet. 
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3. GODKJENNING AV INNKALLING, SAKSLISTE OG FORRETNINGSORDEN 
 Godkjenning av innkalling 

Styrets forslag til vedtak:  
Innkallingen godkjennes. 
 
Innlegg/vedtak:  
 

 

Godkjenning av saksliste 

Styrets forslag til vedtak:  
Den foreslåtte sakslisten godkjennes. 
 
Innlegg/vedtak:  
 

 
Godkjenning av forretningsorden: 

Styret foreslår følgende forretningsorden for årsmøtet: 
 

Årsmøtet ledes av den valgte dirigenten. Den valgte protokollfører skriver protokoll.  
 
Ingen kan ha ordet mer enn tre ganger i samme sak.  

 
Taletiden begrenses til tre minutter for første gang og to minutter for andre og tredje 
gangs innlegg. Saker som er til forretningsorden begrenses til ett minutt. Dirigenten kan 
forkorte taletiden og sette strek for talelisten etter behov. 

 
Alle forslag må leveres skriftlig til dirigenten og må være signert. Nye forslag kan ikke 
fremmes etter at strek er satt og saken er tatt opp til votering. Forslag kan bare fremmes 
i saker som står på sakslisten. 

 

Styrets forslag til vedtak:  
Den foreslåtte forretningsorden godkjennes. 
 
Innlegg/vedtak:  
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4. BEHANDLE IDRETTSLAGETS ÅRSBERETNING, HERUNDER  

EVENTUELLE GRUPPEÅRSMELDINGER 
 
 

 
Idrettslagets årsberetning 

 
Styret har hatt følgende sammensetning i 2023 
Leder:  Daniel Marinas                             
Nestleder:  Marianne H. J. Loland 
Styremedlem:  Phillip Kaspersen 
Styremedlem:  Nina Gumpen 
Styremedlem:  Renate Hægeland 
Styremedlem:  Frode Lomeland 
Varamedlem: Niklas Halvorsen 
  
Det har i inneværende periode vært avholdt 5 styremøter. 
 
Ansatte:  
Anstein Mykland har vært ansatt som daglig leder fra 1. februar 2022 
Audun Haugen prosjektansatt som prosjektleder Sykkelskolen fra august 2022. 
Martin Ugland prosjektansatt (6 mnd) som prosjektleder/rittleder for Color Line Tour 
 
Klubben har i tillegg flere honorerte trenere/ledere innen barn og ungdom og elite landevei: 

• Jan Fredrik Stiansen innehar funksjonen som sportsdirektør/lagleder elite landevei  
• Espen Slemdahl er hovedtrener og assisterer i tillegg Jan Fredrik på elite landevei 

 
Representasjon i overordnet ledd  
Ingebjørg Trydal er leder for NCF Region Sør. Marianne H. J. Loland er vara i NCF region sør. 
 
Medlemmer  
Antall betalende medlemmer pr. 31.12.2023 var 568, en økning på 12 medlemmer fra 2022. 
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Aktivitetstilbud  
Viser til årsmeldingene som kommer etterpå for gruppene, men viser først oversikt over det 
klubben har hatt av aktiviteter. 
 
Fellestreninger 

• KCK har et variert treningstilbud med organiserte aktiviteter for flere sykkelgrener 
• I tillegg skaper KCK flere grupperinger som sykler sammen utenom de organiserte 

treningene 
 

Turer 
• Rundt 70 mosjonistene i KCK Tur og Trening deltok på årets tur til Mallorca. 
• Barn og unge har vært en helg i Danmark. Det har også vært flere treningssamlinger 

og ritt-turer for barn og unge 
 
Sykkelritt 

• Color Line Tour 
• Volkswagen Cup 
• Scott cup 
• Sørlandets Petit Prix 

 
Sykkelarrangementer 

• Sykkeldagen på Torvet. KCK støttet kommunen. Syklende i alle aldre kom innom og fikk 
prøve seg på utfordringer og delta i sykkelrebus. 

• Terrengsykkeldagen. Støttet kommunen og KCK hadde regien til arrangementet i 
Jegersberg. 

 

 
Sportslig satsning  
KCK ønsker i tråd med strategien og sportsplan å gi muligheter til yngre ryttere som ønsker å 
satse på sykling som eliteidrett og jobbe mot et nasjonalt- eller internasjonalt toppnivå. 
Rekrutteringen blant unge som vil sykle ritt har ikke vært veldig stor for verken landevei eller 
terreng de siste årene. Sportslig ledelse i KCK har for 2023 valgt et noe mindre elitelag landevei 
senior og junior enn tidligere år for å spisse satsingen mot dem som har best mulighet til å ta 
steget videre fra klubbnivå. 
 
Det er pr. nå ingen treningsgruppe junior/senior terrengsykkel rundbane, men det satses fra 
klubbens side på barn og ungdom med ressurser for både landvei og terreng.  
 
Enduromiljøet i klubben har stabilisert seg og de gode junior resultatene fra 2022 er nå blitt fulgt 
opp av meget gode resultater i seniorklassen.  
 
Parautøveren Christian Gyldenøhr har tatt nye store steg mot verdenseliten og satser nå fullt 
fremover mot OL 2024. 
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Frivillig arbeid 
I sykling som i annen idrett må alle medlemmer bidra for å skape den aktiviteten, engasjementet 
og miljøet man ønsker. Sykkelsporten har stort potensiale for å vokse, og da må mange roller 
fylles og initiativ tas. Uten de frivillige stopper KCK. Uten KCK stopper sykkel-Sørlandet – dette er 
fremdeles sant! Vi i KCK er utrolig stolte og takknemlige for alle som bidrar i stort og smått ,og vi 
har plass til flere. Det er flott å se tilbake på et år med så mye aktivitet og sykkelglede som 
klubben har bidratt til.  
 

Samarbeidspartnere   
2023 har vært stabil i forhold til sponsorer. Flere avtaler løper ut i 2024 og styret og daglig leder 
er i full gang med dette arbeidet for videre. Styret ser at vi må jobbe for å opprettholde og øke 
nivået på sponsoratene. Vi må fortsette å utvikle vårt produkt for å være attraktive og aktuelle i 
fremtiden. 
 

Klubbarrangement 
Klubbkafeen hos Kirkens bymisjon på i Gravane har ikke vært arrangert høsten 2023, men det er 
plan om å starte opp igjen høsten 2024. 
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Årsmelding – Terreng Barn og ungdom 
Det har vært en flott gjeng barn og ungdom på mandagstreningene. Espen Slemdal har hatt 
hovedregien for de minste, Andrius Zaleskis og Tone Snerthammer var trenere på våren for 
12-15 år, mens Niklas Halvorsen tok seg av de eldste. Cola bakken er igjen etablert som et 
begrep og kan finnes på baksiden av Kalkheia. Flere unge syklister har i vår syklet opp 
bakken for første gang. Premien er som kjent en cola boks.  
 
1 mai var hele gjengen fra 12 år og oppover invitert til Randesund. Her ble det syklet i 
blåløypa og alle fikk lage sin egen pizza i en vedfyrt steinovn. En veldig sosial ettermiddag 
ble gjennomført. 
 
I april dro 3 ryttere til første NC i terrengsykkel på Vigrestad. Det var Ellie Tveiten, Alida 
Tveiten og Sereina Snerthammer. Sereina har også deltatt på NC ritt i Rye, Nes og 
Skullerud. Under UM i Trondheim fikk hun i D14 klassen 2 plass i kortbane og 3 plass i 
rundbane.  
 
Miljøet blant jentene på NC rittene er veldig bra. På tvers av klubber og kretser varmer 
jentene opp sammen før rittet og henger sammen etterpå. Vi har samarbeidet med Mandal 
CK og Asker Ck om overnatting. 
 
 

Årsmelding Enduro 
 

- Gruppa har vært med på flere enduroritt fordelt på ungdomsritt og NorgesCup 
- Flere ungdommer i enduroklassen som sykler fort og har det gøy.  

o Flere pallplasser ble skaffet som er veldig gøy!  
- 4 deltakere på NM Enduro  

o 4.plass Menn Senior: Jonas Ouldalstøl  
o 5.plass Menn 13/14: Martin Stoveland  

- En førsteplass på NC Enduro Drammen med Hilde Strædet. 
- Vi har god deltakelse på treninger.  
- Godt sammhold innad i klubben og god kontakt med andre klubbber vi møter på 

sykkelritt og treningssamlinger.  
 
 
 

Årsrmelding - Para  
Christian Gyldenøhr er vår mest aktive parautøver og konkurrerer i håndsykling.  
 
I 2023 har målsetningen og innsatsen blitt ytterlige spisset, og han sikter mot verdenstoppen og 
Ol i Paris 2024. Gjennom sin utvikling blir han fulgt tett opp av NCF ved Jason Dyck og 
Olympiatoppen, og vi er stolt over at han er knyttet til KCK som medlem og bidragsyter. 
 
Christian har jobbet tett med sin trener i Portugal og fått oppfølging i olympiatoppen av Tarjei 
Gautefall. Christian hadde i 2023 flere topp 10 plasseringer. Han har slitt med å få finansiert ny 
konkurransedyktig sykkel til 200 000kr. Til dette har klubben bistått med søknader, men disse 
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har ikke slått til. Mot slutten av året lykkes han sammen med Olympiatoppen å finne ressurser til 
den spesielle håndsykkelen. I 2024 vant Christian verdenscup åpningen og med dette klarte han 
OL kravet. 
 
Christian har hele tiden som para utøver i KCK vært positiv til å bidra som trener og motivator for 
andre para utøvere med tilbud om månedlig trening. Det har ikke vært henvendelser på dette til 
KCK i 2023, men Christian har noen direkte henvendelser fra enkeltindivid hvor han bistår 
 
 Terskelen for disse til å møte opp på trening ser ut til å være høy, så kjenner du noen som er 
aktuelle, ta tak og dra de med ut. 

 
 
/Anstein Mykland 
 
 

Årsrmelding – Elite landevei  
 

2023 sesongen har vært en sesong fylt med mye aktivitet for KCK-elite. Det ble før sesongen 
besluttet at laget skulle bestå av noe færre ryttere enn tidligere år. Målet med dette var en 
ytterligere spissing av opplegget for gjenværende ryttere.  
 
Treningssamlingene på Gran Canaria i desember og i Altea i februar ble gjennomført med stor 
suksess og la grunnlaget for en god sesong. Sesongen startet med en lang samling i Belgia der 
det ble kjørt såkalte kermesse-ritt. Hvor lenge rytterne valgte å tilbringe i Belgia varierte noe, 
men de utøverne som valgte å være der lengst var der i hele 5 uker. Denne sesongstarten ble 
bedre enn vi noen gang kunne forestilt oss, spesielt for seniorrytteren Daniel Årnes. Daniel 
innkasserte hele 9 pallplasser, inkludert 6 seiere. En fantastisk sesongstart som førte til stor 
interesse fra flere lag, der valget falt på å fortsette karrieren i Uno-X Development team. Også de 
andre rytterne på både senior- og junior-laget fikk en solid sesongstart og var klar for en lang 
sesong.  
 
Årets sesong har bestått av færre ritt i Norge enn tidligere sesonger. Årsaken til dette er at det 
dessverre stadig blir arrangert færre og færre aktive ritt i Norge. Dette førte til en sesongplan 
bestående av mange ritt i utlandet for utøverne, der de har representert KCK eller region-sør. 
KCK-elite har samarbeidet tett med andre klubber, og spesielt Sandnes sykkelklubb for å få 
tilgang til ritt som region-sør. Dette har gjort at seniorutøverne har hatt mulighet til å få en 
sesongplan bestående av omtrent 50 rittdager, mens juniorene har fått omtrent 30 rittdager.  
KCK-elite 2024 består kun av et seniorlag og sesongen nærmer seg med stormskritt!  
 
/Haakon Aas 
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                               ÅRSMELDING FRA KCK TUR & TRENING 2023 

Morten Eriksen har vært leder og eneste i styret frem til september, da Gunnlaug Linde ble 
med.  

Det ble arrangert et kick off i februar i år på Rådhuset. Delvis for å informere, men også for å 
komme sammen. En del av hensikten var også for å forsøke å rekruttere noen som er villig 
til å ta et ansvar for gruppen, slik at det blir flere å dele arbeidsoppgaver med. 

Per dags dato er styret for 2024 Gunnlag Linde og Jan Kåre Eriksen. Det er et stort ønske at 
2-3 personer til kunne tenke seg å være med fremover. Om noen kunne tenke seg det er det 
bare å ta kontakt med Gunnlaug eller Jan Kåre. 

Det har vært arrangert organiserte lørdagsturer med kapteiner fra april til Juli og fra august til 
oktober. Det er da tilbud til grønn, blå og rød gruppe. Som vanlig er det størst fremmøte før 
Colorlinetour, så når vi nærmer oss oktober så er det den harde kjernen igjen. 

Også i år har vi kjørt langintervall spinning på Spicheren. Dette er er et tilbud fra første uke i 
november og ut Mars.Her er det Øyvind Skjeggstad, Jan Kåre Eriksen og undertegnede som 
har byttet på å være spinningsinstruktører. Vi har også 2 langtur spinninger på 3 timer nå i 
vår på lørdager. Fremmøte har variert fra 20 – 35 stykker. 

Colorlinetour hadde KCK T & T 2 lag. Et lag på 5,59 og et lag på 6,30. Til sammen drøye 60 
syklister som fikk en fin dag opp dalen i et nydelig sykkelvær. 

Årets Mallorca tur i midten av april 2023 traff vi skikkelig med været og det ble kort/kort hver 
eneste dag. Snaue 70 syklister fikk samlet kilometer på vakre veier med lite trafikk. Her er 
det fortsatt mulighet til å bli med iår fra 20 til 27 april. 

 På vegne av KCK Tur & Trening 

Morten Eriksen 

 

ÅRSMELDING FRA PEDALPIGENE 2023 

Vi er jo med i Tur og trening, men har hatt egne onsdagstreninger med oppmøte vekselsvis på 
Brennåsen og Oddernes. i april og mai - 23. 
 
Helga 13.-14.mai var vi ca 15 piger som sykla fra byen til Utsikten i Kvinesdal via indre bygder. 
Dvs Nodeland, Breland, Lauvdal, Konsmo og over til Utsikten. Sissel fra Mandal møtte oss i 
Lauvdal og sykla sammen med oss derfra, veldig hyggelig. Vi fikk ca 9 mil og 1400 høydemeter 
bort. Vi hadde ikke følgebil men hadde hver vår lille sekk på ryggen med det vi trengte til fest på 
kvelden og tøy til turen hjem neste dag. Null problem å sykle med liten sekk på ryggen, og det 
gikk sport i å pakke med seg minst mulig. Vi ble varmt tatt i mot av vertskapet på Utsikten Hotell, 
og vi  fikk en hyggelig kveld med god mat og god stemning. Returen gikk via Kvinesdal over 
Lidraget og etterhvert til Byremo, Bjelland, Høversland, Kilen og Sogndalen. Etter 10 mil og 1500 
høydemeter var vi tilbake i Brennåsen og strålende fornøyde alle sammen.  Norunn er primus 
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motor, kommer med gode ideer og setter i gang med organisering, stor takk til henne som drar i 
gang.  
 
Ellers stilte 12 pedalpiger til start på Kr.sand - Hovden sammen med Morgenfuglene. Ble et 
supert lag på 19 syklister bestående av både menn og damer. Et flott felt i rødt og blått oppover 
dalen.  
 
Pedalpigene har hatt fjor fokus på å få med oss både nye og gamle piger på lavterskel 
onsdagsturer etter Hovden og etter sommerferien. Fart og lengde var ikke det viktigste her, men 
kun å samles til en rolig ettermiddagstur - gjerne med kaffi og ispause. Dette ble populære turer 
med godt oppmøte, og vi har vel aldri holdt på så lenge utover høsten som vi gjorde i fjor. Det 
var også godt oppmøte på lørdagsturene i grønn gruppe både på våren og høsten.  
 
Håper vi får til noe lignende også kommende sesong 
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Årsmelding Kristiansand Sykkelpark Tveit  
 
Videreutbyggingen og ferdigstilling av D3M Parken sto klar til våren 2023, med fantastiske hopp 
de fleste kan bryne seg på.  
Kvinesdalløypa fikk et løft, men her gjenstår ennå litt for å få den til å sykles bra.  
Vi fikk ut flytebryggene over tjernet, men det gjenstår litt før det "flyter"og blir greit å sykle over. 
 
Crewet har minsket litt, men alle er litt tryggere i rollene sine, så vi klarer oss fint.  
Det har vært lurt å legge noen dugnader etter åpningstid i trekket. Da har en gjerne fått 5-10 
frivillige som hjelper. 
På våren syns jeg det så ut som interessen dalte litt, men utover høsten kom flere nye fjes og det 
føltes som flere hadde fått øynene opp for det vi driver med. Økonomisk flyter vi fremdeles litt 
på Gjensidigestiftelsen, så når de pengene er brukt opp til våren vil jeg anta vi må søke støtte 
flere plasser. Jeg tviler på at inntektene vil dekke alt av vedlikehold og drift fremover.  
 
Alt i alt et godt år. Og nå når snøen forsvinner kan vi ta fatt på å videreutvikle løpene så vi kan 
forsette å skape sykkelglede i Kristiansand Sykkelpark.  
 
/Christoffer Fredriksen 
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Årsmelding Sommeridrettsskolen  
 
Sommeridrettsskolen ble arrangert fra 9. – 11. august, og vi hadde 36 påmeldte i aldersgruppen 
8-12 år, over dobling av deltagerantallet i 2022. Som tidligere år har vi hovedrigg på Gimlebanen. 
Her har vi god plass til å sette opp sykkelløype og registrering, samtidig som barna får god plass 
å leke på. Vi har også tilgang på toalett, garderober og gymsal om været skulle bli dårlig. 
 
Alle tre dagene strakk seg fra kl. 09.00 – 15.30, med felles lunsj midt på dagen. Første dagen er 
todelt. Barna ble delt i to grupper, der den ene gruppen hadde sykkelleker og løype, mens den 
andre hadde friidrett, etter lunsj byttet gruppene. I år var vi så heldige å få med VÅG Friidrett på 
laget, og de stilte med to kjempeflinke instruktører som hadde klart et flott friidretts-opplegg for 
barna. Dette synes barna var morro! 
 
Dag to gikk stort sett til Parkour på Blå Kors aktivitetspark på Lund. Her ordnet Blå Kors med 
instruktører og opplegg for 3 timer med parkour. Dette var en slager. Utenom dette gikk dagen 
til sykkel aktiviteter som instruktørene satt opp, og litt frilek på sykkelen.  
 
Dag tre startet med en lengre sykkeltur der alle syklet opp til Jegersberg. Her hadde 
instruktørene forskjellige sykkelruter de tok barna med på. I tillegg spiste vi lunsj i solen, bada og 
lekte. Sommeridrettsskolen ble avsluttet med sykkelritt. Foreldrene til barna ble invitert, og det 
kom mange for å se på. Barna kjørte ritt til mye heiing og god stemning. I år rigget vi med musikk 
og speaker, så her var det god stemning! Her var det mange som kjente på mestringsfølelse og 
spenning! Instruktørene var også med på rittet, som i år ble arrangert som stafett. 
 
Det viktigste med disse tre dagene er å skape sykkelglede, mestring og motivasjon. Alle barn som 
møter opp skal få oppleve dette, uavhengig av deres sykkelbakgrunn. Sykling skal være kult! 
Samtidig er det morsomt å se barna bli kjent og ha det morsomt med nye venner. Her har 
instruktørene en stor rolle. Instruktørene har vært kjempedyktige! De innbyr til lek, de 
inkluderer, og de opptrer som gode forbilder. Instruktørene har vært kreative, og de får med seg 
barna i lek både på og av sykkelen. Tusen takk til alle dere som bidro, det er dere som gjør 
sykling kult for barna! Fint vær, gode instruktører, variert aktivitet og sykkelglade barn gjorde at 
dette ble tre fine dager! 
 
Takk til: Haakon Aas, Halvor Hovden, Ellie Tveiten, Pia Stiansen, Alida Tveiten og Anstein Mykland 
 
Prosjektleder: 
Audun Hovet Haugen 
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Årsmelding NCF Sykkelskolen  
 

NCF Sykkelskolen er samarbeid sammen med ATP (Areal- og transportplan) Agder, og er et gratis 
tilbud til skolene i Kristiansand-regionen og Agder. KCK stiller med rigg og instruktører, og drar 
rundt på skolebesøk og tar over gymtimer. Vi rigger til en sykkelløype som gjør at elevene får føle 
på mestring og utfordringer. Det skal være elementer for alle nivåer, og alle elevene skal bli sett. 
Målet er å være et lavterskeltilbud for alle, som skal skape inkludering og sykkelglede. 
 
NCF Sykkelskolen har fra 22. April til 25. September 2023 besøkt 23 skoler, og rundt 1600 elever 
har fått vært med på sykkelmorro sammen med Sykkelskolen. Besøkene har som tidligere år 
vært hovedsakelig i Kristiansand, men vi har utvidet tilbudet til et litt større område i Agder i år, 
og besøkt skoler i Mandal, Grimstad og på Evje. Jeg (Audun Hovet Haugen) har vært prosjektleder 
i 2023, og er veldig fornøyd med gjennomføringen. Jeg, sammen med Halvor Hovden, Haakon 
Aas og Vetle Slemdahl har vært instruktører gjennom sesongen. Vi er 2-3 instruktører med på 
hvert skolebesøk.  
 
Vår målsetning fra tidligere år har ikke endret seg, og det er ikke hovedmål å rekruttere flest 
mulig til sykkelsporten, det blir en bonus. For øvrig ser vi at flere elever som har hatt besøk av 
Sykkelskolen, også ble med på vår Sommeridrettsskole. Vårt hovedmål er å gjøre sykling kult, og 
noe man kan ha det gøy med. Vi ønsker også å vise frem at sykling er et nyttig verktøy som kan 
brukes som transport. Gjennom disse målene være med å bidra til bedre folkehelse hos noen 
barn- og unge. Vi viser elevene sider med sykling som kan være nye og spennende, og vi jobber 
for at de sitter igjen med en positiv opplevelse. Ut fra vår erfaring i år inspirerer opplegget ikke 
bare elevene, men også lærerne til å bruke mer sykling i skolen. 
 
Målet for 2024 er å kunne opprettholde den gode jobben, og å sørge for at nye barn får besøk av 
NCF Sykkelskolen. 
 
Noen tilbakemeldinger fra skoler besøkt i 2023:  
«Her på Nyplass skole er de ansatte som var med, svært fornøyd med opplegget og 
gjennomføringa av de som var her. Fra ledelsens side takker jeg for god kommunikasjon i 
forkant og et opplegg som krevde svært lite av oss som skole. Vi kan trygt anbefale andre skoler 
om å delta, og vi blir gjerne med igjen, hvis det blir aktuelt. Tusen takk! Og dere er hjertelig 
velkomne igjen.» 
 
«Hornnes barneskule var kjempe fornøgd med opplegget de hadde på vår skule i vår. Det var eit 
fint opplegg kor elevane fekk utfordra seg på sykkel. Me vil gjerne ha besøk igjen» 
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Årsmelding - Color Line Tour 2023 
 
3 juni  
Første start: kl 0500. Siste start: 0830 
Vær /føre: 
Stort sett sol, med enkelte skyer langs hele traseen. Tørt veidekke. 
KRS: ca. 6 – 10 grader ved start. Stille kl 0500, men tiltakende vind utover dagen. 
Valle (snitt): ca. 16 grader, 7 m/s fra NV, noe mer i kastene. 
Hovden (snitt): ca. 12 grader, 7 m/s fra NV 
  
Ulykker/hendelser: 
Noen velt i feltene der Røde Kors med sine ambulanser var nærme hendelsene og tok grep. 2 
ryttere registrert kjørt lokal legevakt for videre oppfølging. 
  
Påmeldinger: 

• 2023: 
• 628 betalendene påmeldinger, 601 online aktive startnumre (registret) hvorav 

24 påmeldte lag/egen startpulje. 5 CLT tidspuljer. 
• 591 startet 
• 553 fullførte. 
• Beste tid 5:29:48 Snitt tid: 7:05.31 Lengste tid: 11:50.52 

  
• Av de påmeldte, var det; Ukjent 
• ca 150 som meldte seg på etter prisstigning. 
• 100 deltakere fra KCK. 

  
  
Endringer fra 2023: 
Med bakgrunn i antall påmeldte så gjennomførte vi også i år sekretariat kun på fredagen på 
Hotel Norge. Det fungerte helt fint og sparer bruken av frivillige. I tillegg stilte Helle Geheb sporty 
opp kl. 0400 lørdag morgen. 
 
Bykle Hotell og The Village rigget for Afterbike i Hovden Sentrum. Her vil det antageligvis bli 
endringer i 2024. 
 
Oppsatte vakter møtte på tida og gjorde en meget god jobb. Vi fikk en utfordring på Hovden da 
Hovden sport ikke hadde kapasitet. Songdalen Røde Kors stilte sporty opp som løypevakter i 
sentrum på kort varsel.  
 
I 2024 vil Vindbjart IL bli benyttet på Hovden, gjelder målområdet – vakter m.m. De stilte også 
opp med hjelp til rigging av målområdet m.m.  
 
Trafikkmøte på fredagen også pliktig for lagledere. Ikke bare sjåførene. Sjåførmøtet ble i år 
gjennomført i Rådhuskvartalet, mest av økonomiske grunner. 
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Markedsføring: 
Annonse i nettutgaven av «Landevei» noe som gav 36.189 visninger. 
Flere bedrifter fikk tilbud om besøk av CLT 
Alle lag og klubber som var påmeldt i 2021 fikk egen invitasjon til rittet. 
  
Det ble sendt søknader om økonomisk støtte til: 
Setesdals Regionråd – 5 000kr 
  
Økonomi: 
Color Line Tour er økonomisk helt av avhengig av deltakere og med et deltakerantall på 628 slik 
dette er organisert i 2022. Dermed  så er vi under det vi har satt som grense på 800 deltakere. 
Kostnadene knyttet til arrangementet er omtrent like store uavhengig av antall deltakere. Dette 
gjør det sårbart mot naturlige svingninger i deltakermassen. 
Resultatet for 2022 er i balanse pga reduserte lønnskostnader siste halvår. 
  
Dette var positivt bør videreføres: 
Rittet i seg selv! Traseen og rittet er fantastisk og er kanskje viktigere enn noen gang å 
gjennomføre. Da antall ritt ellers i regionen og på landsbasis har stupt. Men vi må kunne rigge 
oss slik at vi overlever med dagens påmeldingstall. Pr. nå går det (isolert sett) i minus økonomisk. 
Reduksjon i utgifter/økning i støtte er nødvendig. 
 
CLT rittorganisasjon. Kontinuitet og erfaring i RittOrg er helt avgjørende for 
gjennomføringsevnen. Positivt at nye mennesker kommer inn, med nye vinklinger og synspunkt. 
 
Samarbeid Politi/Vegvesen/Røde Kors. Oppleves som godt. 
Samarbeidet med Bykle Hotell. 
 
Fokus på bredden gjennom bedrifter, klubber og lag. 
 
Pliktig møte for både sjåfører og kapteiner på trafikkmøte fredag. Fin anledning til å treffe de 
som faktisk skal sykle, ikke bare kjøre bilen. 
 
Alle ledebiler blir oppfordret til å melde inn status til speaker på Hovden. Det var i følge Roy, helt 
rått. 
 
Geheb leverte nok en gang gratis bakevarer ved målgang. Dette er suksess. 12 – øres er mest 
poppis. 
  
Takk til Color Line som gjør dette fantastiske rittet mulig og alle dere frivillige i klubben som 
gjennomføfer arrangementet. Spesiell takk til rittkomiteen. 
  
Rittdato 
Nok en gang spørsmålet om «den perfekte» rittdato! 
  
Rittleder 
Martin Ugland  
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Årsrapport Scott cup 2023 
 

«KCK skal skape sykkelglede på Sørlandet» og dette materialiseres bland annet gjennom  Scott 
Cup. Et terreng rundbaneritt arrangert i Jegersberg med arenaområde på Grønn slette. Som 
vanlig gjennomført over 8 cuprunder, arrangert i perioden 25. april til 19. september i 2023.   
Påmelding til rittene gjøres på nett via EQ-timing. Dette funker bra og har gjort tidtaking og 
resultatservice oversiktlig og ryddig. Vi kan tilby live startlister og resultatoppdatering!!                  
Takk til Phillip Kaspersen og Asbjørn Hilde for uvurderlig innsats i sekretariatet.  
Deltageravgiften ble holdt uforandret i år:  

2023 KCK medlemmer: 
50,- pr ritt 

Øvrige:  
100,- pr ritt 

 Etteranmelding: 
Dobbel pris 

 
Utviklingen i rittetdeltakelse pr ritt går fortsatt feil vei, til tross for gode tilbakemeldinger fra 
deltakere. Antall unike deltakere var 80 stk, men de fleste sykler færre ritt i cupen. Det gir et snitt 
pr ritt på 30 ryttere.  
Rittkomiteen har avholdt evalueringsmøte og vi planlegger noen tiltak vi tror vil gjøre det enda 
mer attraktivt å delta. 
Her er de tørre fakta:  
Snitt deltakelse 2017 – 2022 pr. ritt. (alle klasser): 

2017  29 ryttere 
2018 35 ryttere (+6) 
2019  65 ryttere (+30) 
2020 (6 ritt pga COVID 19) 55 (-10) 
2021 37 ryttere (-18) 
2022 33 ryttere (-4) 
2023 30 ryttere (-3) 

 
Antall unike deltagere 2023 fordelt pr. klasse.  

6- 9 10 11-12 13-14 15-16 Junior Senior 
27 (+16) 3 (-3) 13 (-5) 8 (-4) 4 (+1) 2 (-1) 23 (+3) 

 
Scott Cup har som mål å være rekrutteringsarena for sykkelsporten, og vi ønsker derfor flere 
deltakere, særlig i de lavere årsklassene. Det er interesse i markedet med potensial for flere 
deltakere. 
Kontinuiteten i rittettrasè, arenaen og atmosfæren på Grønn slette gjør at arrangementet er en 
fantastisk fin arena for rekruttering til sykkelsporten. Det er ikke uten grunn det kommer ryttere 
fra Arendal og Mandal på hvert ritt hele sesongen. Arenaområde rigges med merkede løyper, 
elektronisk tidtaking, kiosk, beachflagg og musikk. I det hele verdt et besøk om ikke annet for å 
heie på rytterne eller nyte deilige bakevarer fra Geheb. 
Cupen forløp seg også i år uten alvorlig ulykker, kun skrubbsår og noen ødelagt sykkeldeler. 
Løypene holder seg meget godt, men har godt av årlig justering og pleie.  
 
Takkes den som takkes bør: 
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Uten en stabil rittkomite hadde det ikke blitt noe av Scott Cup. Det legges ned flere timer i 
forbindelse med hvert ritt. Men stemningen er god og latteren sitter løst når vi treffes.  
Jeg vil rette en stor takk til rittkomiteen som har bestått av Phillip Kaspersen, Asbjørn Hilde, Joel 
Pantin, Rolf Erik Trondsen, Håvard Glende, Audun Skare og Anette Hoem i tillegg til Turid Marie 
Gundersen. Takk for at dere stilte opp og gjorde jobben med å skape Scott cup på Grønn slette.  
Klubbens samarbeidspartnere yter gode bidrag til våre arrangement. Vi har fått mye gode 
bakevarer fra GEHEB i Sørlandsparken for salg i kiosken. I tillegg har vi benyttet klubbiler fra 
Gumpen Auto Vest. Scott har stilt med hovedpremier til alle klasser, i tillegg til t-shirt og caps til 
rittkomite. Tusen takk for støtten til vårt arrangement. 
Til slutt vil jeg takke Anstein Mykland og Audun Haugen på KCK-kontoret, gode gutter som 
hjelper der de kan



  

 
  

19 

Årsmelding - Volkswagen Cup 
Volkswagen Cup er ikke helt som andre sykkelritt. Her sykler barn, ungdom, senior og master i 
samme løype, bare ulikt antall runder avhengig av alder og nivå. Det er ikke alderen som 
bestemmer hvem og hvor lenge man skal sykle, men hvilken prestasjonsklasse man velger å 
starte i.  
 
Man sykler på det nivået man mener er riktig for den enkelte i lukket løype på banen til 
Ufoskantraf i Sørlandsparken. Dette er en fantastisk måte å bli kjent med sykling i trygge rammer 
samtidig som det er muligheter til å gi utfordringer for de aller beste og ei god treningsøkt for 
alle. Arrangementet er kompakt med egen speaker og rimelige og gode bakevarer i målområdet 
etter målgang. 
 
Det var plan om 5 ritt i 2023, men 08.08 ble avlyst pga få påmeldte. Det har deltatt 43 ulike 
ryttere i løpet av sesongen (21 barn/unge og 42 junior/senior. Dette er en kraftig nedgang fra 76 i 
2022. Det er i hovedsak ryttere fra KCK, Mandal og Arendal som deltar. 
 
I 2022 hadde Haakon Aas rollen som rittleder og tanken var å knytte de aktive elitesyklistene 
nærmere rittet. Det viser deg vanskelig å få våre egne ryttere til å prioritere VW cup som et fast 
treningsritt da dette har vært en ambisjon i flere år. 
 
Slike arrangement gjør seg ikke selv og en stor takk må gå til den faste kjerne av frivillige som 
gjør dette rittet til en mulighet.  KCK har ca 10 frivillige som bidrar til å arrangere rittene og 
takket være dere, så får vi mye skryt for et godt arrangement i trygge omgivelser. En stor takk må 
også gå til vår hovedsponsor Gumpen Auto Vest som gjør rittet mulig og takk til leverandøren av 
bakevarer Geheb som gjør kioskvogna enda mer attraktiv. 
 
Anstein Mykland/Ass. rittleder 
 
   

Styrets forslag til vedtak:  
Årsmøtet vedtar idrettslagets årsberetning og de ulike gruppenes årsmeldinger for 2023. 
 
Innlegg/vedtak:  
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 5. BEHANDLE IDRETTSLAGETS REGNSKAP I REVIDERT FORM 

Viser til følgende vedlegg lengre ned i dokumentet: 
- Årsregnskap 2023 signert 
- Revisors beretning 
- Kontrollkomiteens beretning 

  

Styrets forslag til vedtak:  
Årsmøtet vedtar idrettslagets regnskap i revidert stand for 2023. 
 
Innlegg:  
Årsregnskap for 2023 gjennomgått av styremedlem Marianne HJ Loland  
Oppsummering: 

•  
 
 
Sør-Regnskap AS v/Grete Mølland har hatt regnskapsførsel av klubbregnskapet for 2023. Og 
er en svært viktig samarbeidspartner for god økonomisk styring av klubben. 
 
Revisors beretning for 2023 er fremlagt i sakspapirene. 
 
Kontrollutvalgets rapport for 2023 er fremlagt i sakspapirene. 
 
Vedtak:  
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6. VEDTA IDRETTSLAGETS BUDSJETT FOR 2024 
Viser til følgende vedlegg nederst i dokumentet 

- Budsjett 2024 

Styrets forslag til vedtak:  
Årsmøtet vedtar idrettslagets budsjettforslag. 
 
Innlegg:  
Budsjett for 2024 gjennomgått av styremedlem Marianne HJ Loland  
Oppsummering: 
 
 
Innlegg/vedtak:  
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7.  BEHANDLE FORSLAG OG SAKER 
Ingen innkomne forslag 

 

8. FASTSETTE KONTINGENT OG TRENINGSAVGIFT 

Styrets forslag til vedtak:  
Styret foreslår å opprettholde medlemskontingenten på kr. 350,- i 2025. Treningsavgift er 
også uendret i 2024 slik at fakturert beløp til alle medlemmer er det samme i 2024 som det 
var i 2023. Faktura ble sendt ut i januar. 
 
Innlegg/vedtak:  
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9.  BEHANDLE IDRETTSLAGETS ORGANISASJONS- OG  
 STRATEGIPLAN 

Styrets forslag til vedtak:  
a) Årsmøtet vedtar idrettslagets og styrets strategiplan.  

 
Strategi 2022-2025 
Visjon: drivkraft for sykling på Sørlandet 
Verdier: Inkluderende, prestasjonsutviklende og skaper sykkelglede 
 
KCK - Hovedmål 
 

• Rekruttering 
o KCK skal ta aktivt ansvar for rekruttering til sykkelsporten på Sørlandet. 

 
• Arrangement (Organisasjon) 

o KCK skal være en aktiv arrangør for både deltakere og samarbeidspartnere. Vi 
skal være leverandør og bidragsyter til de største rittene på Sørlandet, både for 
mosjonister og aktive. 
 

• Økonomi 
o KCK skal ha en sunn økonomi som bidrar til at klubbens aktiviteter 

videreutvikles. 
 

• Sportslig.  
o KCK skal tilby et trenings og konkurransefelleskap der alle lærer å sette seg 

gode og realistiske mål. 
 

• Arena 
o KCK skal være en pådriver for utvikling av arena som stimulerer økt sykkelglede 

og rekruttering til sykkelsporten. 
 

b) Årsmøtet vedtar Idrettslagets organisasjonsplan. Den er uendret siden 2022. 
Se figur under 
 

 
 
Innlegg/vedtak:  

a) Strategiplan 
 

b) Organisasjonsplan 
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Organisasjonsplan 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Årsmøte

Styret

Regnskap

Daglig leder

Arrangement og 
ritt utvalg

Volkswagen cupColor Line tour

Scott cupSørlandet Petit 
Prix

KCK 
Sommerskole

Kristiansand 
sykkelpark Tveit

MallorcaNCF 
sykkelskolen

Norwegian 
Paracycling 

Classic
Kristiansand 

Classic

Sportslig utvalg

Elite junior & 
senior

Landevei barn & 
ungdom

Enduro & utforTerreng

Tur & treningPara

PedalpiganeTrenere

Utdanning & 
kurs

RevisorKontrollutvalg

Valgkomité
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10. VALG 
 
   a. Leder og nestleder  

Forslag til vedtak:  
Styreleder Daniel Marinas  Ikke på valg 
Nestleder Marianne H. J. Loland Ikke på valg 
 
Innlegg/vedtak:  
       

  

 
 
b. Styre- og varamedlemmer 

Forslag til vedtak:  
 
Styremedlem Frode Lomeland  Ikke på valg 
Styremedlem Renate Hægeland  Ikke på valg 
Styremedlem  Phillip Kaspersen  Ikke på valg 
Styremedlem Nina Gumpen   På valg 
Varemedlem Niklas Halvorsen  På valg 
 
Nytt styremedlem 2 år: Kirsti Krauss 
Nytt varamedlem 2 år: Ane Iversen  
 
Innlegg/vedtak:  
 

 

c. Øvrige valg i henhold til vedtatt organisasjonsplan 
    
Det er ikke foreslått øvrige valg. 
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d. Kontrollutvalg med minst to medlemmer og ett varamedlem 

Forslag til vedtak:  
Svein Magne Torbjørnsen velges som leder. 
Alf Helge Tønnessen velges som medlem. 
Geir Hille velges som varamedlem. 
 
Innlegg/vedtak:  
 

 

e. Representanter til ting og møter i de organisasjonsledd idrettslaget har  
representasjonsrett eller gi styret fullmakt til å oppnevne representanter 

Forslag til vedtak:  
Årsmøtet gir styret fullmakt til å oppnevne representanter til ting og møter i de 
organisasjonsledd idrettslaget har representasjonsrett. 
 
Innlegg/vedtak:  
 

 

f. Valgkomité med leder, ett medlem og ett varamedlem 

Forslag til vedtak:  
Ingebjørg Trydal velges som leder. 
Kai Knudsen velges som medlem. 
Bjørn Halvorsen velges som varamedlem. 
 
Innlegg/vedtak:  
 

 
 
 
 
11. UTNEVNELSE AV NYE ÆRESMEDLEM I KLUBBEN 
 

Styret delte ut æresmedlemskap til: 
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12. AVSLUTNING 
 

Årsmøtet ble avsluttet kl. 

 
 

  


